



# Protokoll

Humanistiska och teologiska studentkåren vid  
Lunds universitet

Fullmäktige VII

2023-03-21

| Närvarande ledamöter   | Mötespresidium   |
|--|--|
| Emelie Olsson, <i>ordf. valberedningen</i><br>Lisa Öhrnell,<br>Katarina Davidsson,<br>Sofie Gustafsson,<br>Felix Lantz, <i>Sexmästare</i><br>Simon Martinsson, <i>novischamiral, ordf. valnämnden</i><br>April Vikestad Bäckström, <i>ordf. CML</i><br>Alfons Nordlund,<br>Joakim Cnattingius,<br>Andreas Aronsson, <i>styrelsen</i><br>Lotta Flink, <i>vkos</i> | Josefin Malmberg, <i>mötesordförande</i><br>Axel Lindberg, <i>mötessekreterare</i><br><br><b>Ständigt adjungerade</b><br>Linnea Landegren, <i>kårordförande</i><br>Johanna Kaspersson, <i>VKOU</i> |

## Fullmäktigemöte VII

*"Kampen om kullen"*

LUX B336

2023-03-21

### 1 Mötets öppnande

Mötesordförande Josefin Malmberg förklarade mötet öppnat klockan 17.31

### 2 Justering av röstlängden

11 ordinarie ledamöter var närvarande. Röstlängden justerades till 11 ordinarie ledamöter.

mo ms ko ju ju

### 3 Val av justeringspersoner, övriga mötesfunktionärer och justeringstid

Sofie Gustafsson och Simon Martinsson kandiderade till justeringspersoner tillika rösträknare.

#### Fullmäktige beslutade

*att* välja Sofie Gustafsson och Simon Martinsson till justeringspersoner tillika rösträknare.

*att* efter en veckas tid från tillfället då protokoll skickats ut, finna protokollet färdigjusterat. Justerat protokoll signeras i sin senaste form senast en vecka efter det att ordförande meddelat att protokollet är färdigt för påskrift.

### 4 Mötets behöriga utlysande

Kallelse skickades ut den 3 mars och handlingar skickades ut den 14 mars.

#### Fullmäktige beslutade

*att* anse mötet behörigt utlyst.

### 5 Fastställande av föredragningslistan

#### Fullmäktige beslutade

*att* fastställa den föreslagna föredragningslistan.

### 6 Adjungeringar

Inga adjungeringar förelåg.

### 7 Föregående mötesprotokoll

*Bilagor:*

1a) FUM V protokoll

1b) FUM VI protokoll

Katarina Davidsson informerar om att det felaktigt står att hon är styrelseledamot i protokoll till FUM V.

  
mo ms ko ju ju

Sofie Gustafsson uppger om att det saknas tid på när Andreas anslöt till mötet i protokoll till FUM VI. Vidare har sidorna i samma dokument kastats om.

### Fullmäktige beslutade

att lägga protokoll för fullmäktigemöte 5 och 6 med ovanstående korrigeringar till handlingarna

## 8 Information

*Bilagor:*

2a) Rapport ordförande

2b) Rapport VKOU

2c) Rapport VKOS

2d) Rapport ekonomi

### a) Presidiet

Presidiet hade skickat in skriftliga rapporter med handlingarna.


**Linnea Landegren** informerade även om att HTS gett input till UKÄ:s utredning om uppdragsutbildning som ska påbörja. Hon har även blivit vald till nästa verksamhetsårs ordförande för LUS (tjohol). Under OK27 diskuterade de två motioner inskickade av TLTH om att ge tillbaka delegationen av två studentrepresentantsposter. De pratade även om den strategiska planen, som ska upp till tinget för beslut. Vidare svarade de på en remiss om revidering av rättighetslistan, som inte innehöll något kontroversiellt.

Linnea deltog på det första sammanträdet med stora LUA, där de diskuterade motionsskrivande inför SFSFUM. LUA kommer eventuellt skicka in ett förslag på utredning kring detaljstyrning av vissa utbildningar. Presidiet håller också på att skriva en debattartikel till Lundagård som ett svar på en krönika som berörde humanioras roll. Linnea har också representerat HTS på professorsinstallation.

FUM frågar om debatten kring det kommunala studentrådet, vad har huvudpunkterna varit? Vattendelare för input har varit konstellationen av studentrådet, där vår ståndpunkt har varit studentrepresentanter medan andra anser att studentlivsrepresentanter också ska representeras.

**Johanna Kaspersson** informerade även om att hon har varit på studierektorsnätverket, som mest bestod av presentationer av olika slag. Bland annat från enheten för undervisningsstöd vid LU, som syftar till att höja lärares pedagogiska kunskaper med hjälp av teknik. Nätverket fick även en lägesrapport från samordnad tentamensservice och en genomgång av det nya HT-specifika projektet om studieadministrativa system. Det sistnämnda projektet har Johanna även deltagit på möten med, är i uppstartsfas.

Johanna har även varit på möte med Lilla LUA, där de input till U6 angående propositionerna till SFSFUM. Igår var Johanna även med på första sammanträdet med stora LUA, där de diskuterade motionsskrivande till SFSFUM.

  
mo ms ko ju ju

Är precis halvvägs genom kvalitetsdialogerna (!), sen rapporten skrevs har de även haft dialoger med SOL sektion 1 och 3 samt institutionen för Arkeologi och antikens historia. På dialogen med ARK dök en studentrepresentant upp som inte har kontakt med HTS, vilket Johanna hanterar.

FUM frågade Johanna om mer information angående rutinerna för föranmälan inför tentamen. FUM frågade även om vad som gäller för anonyma hemtentor. Johanna svarade att den nuvarande förklaringen är att hemtentamen ska vara anonyma ifall den är motsvarande form som salstentor, men en tydligare definition förs med fakulteterna.

**Lotta Flink** informerade även om att hon i söndags representerade Studentlund under LU:s öppna hus om studentlivet för gymnasie studenter. Lotta var tidigare idag i Helsingborg för möte med CHSK, där de pratade om engagemang i Helsingborg, om situationen för studenters ekonomiska utgifter vid pendling samt att Helsingborg ska ha en egen valborgsvecka.

#### **b) Ekonomi**

Andreas Aronsson hade skickat in en skriftlig ekonomisk rapport med handlingarna.

**Andreas Aronsson** informerade även om att ekonomigruppen håller på att arbeta inför beredningen av nästa års budget. Det kommer mer information under en egen punkt senare på mötet.

**Linnea Landegren** informerade även om att budgetposterna som täcker matkostnader för kansliet, styrelsen och FUM, antagligen kommer att gå över budget på grund av inflationen. Fullmäktige höll med om att det är bättre att gå över budgetposten än att dra ned på maten/fikan.

#### **c) Studentrepresentanter**

Ingen information

#### **d) Övrig information**

Ingen information

## **9 Diskussion: förslag revidering reglemente**

*Bilagor:*

*3a) PM revidering reglemente*

*3b) FÖRSLAG reglemente*

*3c) Reglemente*

*3d) Reglemente – stöd vid läsning*

Linnea Landegren föredrog ärendet.

Diskussion.

*mo ms ko ju ju*

### *Fullmäktige ansåg ärendet behandlat*

**Ordningsfråga** Josefin Malmberg yrkar på 10 minuters paus. Fullmäktige **biföll** Josefins yrkande. Mötet ajourneras till 19.10.

## 10 Information: beredning budget och verksamhetsplan

Linnea Landegren och Andreas Aronsson informerade om beredningsprocessen inför framtagandet av budget och verksamhetsplan för verksamhetsår 23/24

### *Fullmäktige ansåg ärendet behandlat*

## 11 Nästa mötestid

Nästa mötestid är satt till 18 april kl.17.30

## 12 Övriga frågor

Linnea upplyste om att de tillsammans med psykologstudenterna har spånat på att ta fram en workshop om att sitta i FUM för nya ledamöter i början av verksamhetsåret, inkom gärna med input om detta.

Lisa informerade om att resultatet från FUM-valet annonseras på fredag, i samband med ett tårtkalas. Alla är välkomna att delta, det kommer bjudas på mycket tårta (förutom till Joakim (Obs. skämt)).

Felix upplyste också om att sexmästeriet kommer att bjuda på våfflor på fredag förmiddag eftersom det är våffeldagen.

## 13 Mötets avslutande

Mötesordförande Josefin Malmberg förklarade mötet avslutat klockan 19.43.

  
mo ms ko ju ju




  
Josefin Malmberg  
Mötesordförande

  
Axel Lindberg  
Mötessekreterare

  
Linnea Landegren  
Kårordförande

  
Sofie Gustafsson  
Justeringsperson

  
Simon Martinsson  
Justeringsperson

  
mo ms ko ju ju